

Title (en)

Intermediate strip to be fixed to the external face of a pile of glass sheets.

Title (de)

Streifenförmige Zwischenlage zum Befestigen an einer äusseren Flachglasscheibe eines Stapels.

Title (fr)

Band intercalaire à fixer à la surface extérieure d'une pile de feuilles de verre.

Publication

EP 0164631 A2 19851218 (DE)

Application

EP 85106484 A 19850525

Priority

DE 3422305 A 19840615

Abstract (en)

1. An intermediate strip for fixing to an external face of a pile of flat glass sheets comprising specifically a paper honeycomb both sides of which are covered with kraft paper, characterised in that into the intermediate strips (1) are formed recesses (5) in which are fixed at least one elastic suction cup each, and in that the open sides of the suction cups are designed to project beyond the surface (2) of the strip surrounding them in the non-compressed state and to be flush with these surfaces when the strip is pressed against a flat glass sheet.

Abstract (de)

Aus einer streifenförmigen Zwischenlage zum Befestigen an einer äusseren Flachglasscheibe eines Stapeis von Flachglasscheiben sind Vertiefungen (5) ausgeformt, in denen je ein elastischer Saugnapf (7) fest angebracht ist. Der Saugnapf ist bezüglich der Vertiefung (5) so bemessen, daß er im unbelasteten Zustand mit seiner offenen Seite über die an die Vertiefung angrenzenden Oberflächen (Kraftpapier 2) der Zwischenlage (1) herausragt, aber im an die Flachglasscheibe angedrückten Zustand mit diesen Oberflächen abschließt. Die streifenförmige Zwischenlage kann aus Holz, Spanplattenmaterial, Kunststoff bestehen, ist jedoch vorzugsweise aus beidseitig mit Kraftpapier beklebten Papierwaben hergestellt.

IPC 1-7

B65D 57/00; B65D 85/48

IPC 8 full level

B65D 57/00 (2006.01); **B65D 85/48** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 57/004 (2020.05 - EP US); **B65D 85/48** (2013.01 - EP)

Cited by

EP1518659A3; NL9500573A; WO9924330A1; WO2006041382A1; WO0066452A1; WO9630211A1; EP3590867A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0164631 A2 19851218; EP 0164631 A3 19870819; EP 0164631 B1 19891011; AT E47110 T1 19891015; DE 3422305 C1 19851024;
ES 295859 U 19870616; ES 295859 Y 19871216; FI 81764 B 19900831; FI 81764 C 19901210; FI 852294 A0 19850607; FI 852294 L 19851216

DOCDB simple family (application)

EP 85106484 A 19850525; AT 85106484 T 19850525; DE 3422305 A 19840615; ES 295859 U 19850612; FI 852294 A 19850607